
2019.11.25-én találkozót tartottunk az InGame-ben, ahol beszélgetés folyt az Insert Coin
Egyesület jövőjéről.

jelenlévők:

Józsa Szabolcs, az InGame gamer bár, és a Nemesys Games indie játékfejlesztő stúdió
tulajdonosa. A hazai indie játékfejlesztő scéna egyik legaktívabb tagja.
Kaptás András (LokkoLori), az Insert Coin Egyesület alapító elnöke
Molnár János (Janó), a retro kütyüs bulik aktív szervezője
Várady Zsolt, az indie videojáték fejlesztés egyik legaktívabb civil képviselője, a
hungame.blog szerkesztője
Walter Attila, az Insert Coin Egyesület elnökségének tagja.

A gyűlés apropói:

● Kaptás András, idén év végén nem szándékozik újra indulni az egyesület elnökségi
posztjáért, mert 2020 nyarán kiköltözik a városból

● Józsa Szabolcs egyesületet szeretne alapítani, amivel a hazai indie játékfejlesztést
ügyét támogatná

● Az Insert Coin Egyesületnek a 2019-es évben még van lehetősége közhasznúvá
alakulni, ha akar

Az egyesület jelenlegi tagsága és tevékenysége nem igényli a közhasznúvá alakulást.
Ellenben egy professzionális indie játékfejlesztő egyesületnek komoly előnyt jelentene a
közhasznú státusz, de 0-ról indulva egy új egyesület minimum 3 év alatt érheti el azt.

Józsa Szabolcs javaslata: Átveszi az egyesület vezetését, új elnökséget nevez ki, és
átnevezi az egyesületet, terv szerint Games Hungary-re, hasonlóan a környező országok
indie játékfejlesztést támogató egyesületeihez.

Az Insert Coin elnöksége ez a javaslatot az egyesület megszűnéseként interpretálta. Az
alelnök, Bánsági Andor bejelenti, hogy ez esetben inkább elindul ő az elnökségi posztért, és
majd a tagság eldönti, hogy melyik úton menjen az egyesület tovább.

Az Insert Coin Egyesületben nincsenek indie viodeojáték fejlesztésben érdekelt tagok. Ezt a
vonalat eddig szinte csak az alapító elnök, Kaptás András képviselte, mint társadalmilag
fontos, támogatandó cél.

Molnár János kifejti, hogy az egyesület retro játék vagyona (nagyjából 600 ezer forintnyi
hardware és software) fölötti ellenőrzést mindenképp a jelenlegi közösség kontrollja alatt
szeretné tartani. Ennek lehetőségét egy számára “idegen” elnökséggel nem látja
biztosítottnak.

Kaptás András javaslata: Józsa Szabolcs vigye tovább az egyesület legitim oldalát, ezzel
szerezhet egy közhasznú egyesületet a hazai indie játékfejlesztés ügyének, de engedje el
az egyesület azon részét, amit Insert Coin jelen tagsága leginkább magáénak érez; az



egyesület retró kütyü kincstárát, aminek kezelésére új klubot alapítanánk. Ennek a klubnak a
projektneve: Retro Kütyü Klub, ami tovább vinné a szándékot, amire 6 évvel ezelőtt az Insert
Coin Egyesület eredetileg megalakult; kezelni a nyilvános rendezvényekre szánt, közös retro
videojátékos vagyont.

Továbbá: Az egyesület által felfuttatott PixelCon név használatának joga az egyesület legitim
folytatását (a Games Hungary-t) illeti, de a közösség elvárja, hogy a Józsa Szabolcs által
vezetett egyesület rendezzen a jövőben is PixelConokat, az eredetihez hasonló
szellemiséggel.

Kaptás András, és Várady Zsolt szándékát fejezi ki, hogy a Józsa Szabolcs által vezetett
egyesület elnökségének tagjai szeretnének lenni.

Az egyesület jelenlegi kommunikációs felületei:

● az insert-coin.hu portál megszűnhet, a pixelcon.hu domain a legitim egyesületé
● az egyesület facebook csoportja (730 tag) a retrós közösségé
● az egyesület facebook oldala (1800 követő) a legitim egyesületé

Az átmenet mindenképpen törvényes formában kell megtörténjen, vagyis az egyesület
jelenlegi tagsága kell jóváhagyja egy szabályosan meghirdetett közgyűlésen.

A közgyűlés időpontja: 2019.12.17. kedd, 19:00
helyszín: Budapest 1073, Klauzál utca 26-28,
InGame gamer bar, konferencia terem.

Napirendi pontok:

● 2019 éves beszámoló
● Az átalakulás tervének ismertetése, megvitatása
● Tisztújítás
● Új alapszabályzat elfogadása


